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WNIOSEK 

 Szanowny Panie Prezydencie, 

W związku z ostatnimi doniesieniami spływającymi ze stron ogólnopolskich 
mediów o zamiarze wydania Prezydentom, Burmistrzom i Wójtom polecenia od 
wojewody w przedmiocie przekazania spisu wyborców Poczcie polskiej S.A. celem 
przeprowadzenia wyborów korespondencyjnych, zwracam się do Pana Prezydenta o 
nieprzekazywanie takowych danych. Nie ma obecnie żadnej podstawy prawnej, która 
w jakikolwiek sposób nakazywałaby organowi wykonawczemu samorządu gminy 
przekazywanie takich informacji, a działania Wojewody w tym aspekcie będą 
bezprawne.  

Na dziś wniosek Wojewody w powyższym zakresie nie może dotyczyć realizacji 
zadań związanych z organizacją wyborów, gdyż Kodeks Wyborczy ani żadna inna 
ustawa nie przewidują w tym zakresie udziału Poczty Polskiej, wymagającego 
udostępnienia ww. danych. W związku z powyższym, w sytuacji, gdy taki wniosek się 
pojawi, proszę o nieprzekazywanie danych. 

 

Z wyrazami szacunku 

 

             Błażej Papiernik 

 

 

 


